
 
 

 
ACTE PLE EXTRAORDINARI  
DATA 10 DE JUNY DE 2003 
HORA 2/4 DE 9 DEL VESPRE 

 
 

ORDRE DEL DIA PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 

- Josep Aldomà Buixadé 
- Gemma Perich Vidal 
- Montserrat Gatell Pérez 
- M. Dolors Ustrell Boada 
- Rai Serra Clapes   
- Francesc Soto Martínez 
- Felip Cuenca Matallana   
- Pili Llaquet Quintilla 
- Rosa Massot Casadevall 
- Claudi Puigfel Serret  
- Enric Falgueras Rabaseda 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullas 
- Julio Cesar Pombo 

Sabugueiro  
- Josep Rodes Girona 
  
 
 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 
- Francesc Aragón 

Interventor 
 

  
 
  1.- Aprovació, si s’escau, de 

l’esborrany de l’acta de la 
sessió anterior. 

   
 

 EXCUSEN L’ABSÈNCIA 
- Josep M Serra Mercader  
 
  

 
 
Vist que els reunits formen la majoria legal de membres que 
legalment constitueixen l’Ajuntament Ple, el Sr. President 
declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes 
inclosos en l'ordre del dia. 
 
L’Alcalde dóna la benvinguda a tothom i destaca que és l’últim 
Ple de l’aquesta legislatura. 
 
 



 
 
 1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta de la sessió anterior. 
VOTACIÓ. FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 
El Sr. Alcalde, agraeix la nombrosa assistència a aquest Ple, 
i esmenta que és una Ple protocol·lari i institucional, de 
comiat de les persones que ja no seguiran en aquesta propera 
legislatura, i destaca que hi ha persones en el nostre 
municipi disposades a dedicar el seu temps en vers els altres 
i la tasca social, és remarcable. Hi ha hagut moments bon i 
moments de molt contingut a nivell econòmic, urbanístic, 
social, també a nivell de relació personal de tots disset, 
falta avui el regidor Josep M Serra, que per malaltia no ha 
pogut assistir. En destaca també la desaparició de l’amic Pepe 
Martínez, a meitat de la legislatura, i recordar-ho amb 
l’emotivitat d’una persona, que a l’igual que tots nosaltres, 
va començar la legislatura molt ple de ganes,  d’il·lusió de 
treballar pel municipi amb tota la intensitat que li va voler 
donar, en tot cas un record per ell, que ha estat una persona 
que ens ha marcar, que la portem a dins i que sempre la 
recordarem. 
No obstant això, avui és un dia per recordar els moments bons, 
acte seguit l’Alcalde dóna la paraula als regidors que 
s’acomiaden de la present legislatura, dels quals es recull 
breument la seva intervenció, per a constància del fet: 
 
Comença el Sr. Felip Cuenca per CiU, tot dient “el meu afer 
com a regidor ha estat breu però molt agradable, vull agrair a 
tots l’ajut que m’han prestat en tot moment, i desitjo als que 
entren que tinguin tanta sort com hi ha hagut en aquesta 
legislatura. 
A continuació el regidor del PP Sr. Julio Cesar Pombo comença 
fent un agraïment per tots els companys del consistori. Ha 
estat una tasca molt encoratjadora i que m’ha permès conèixer 
més a fons les diferents problemàtiques del nostre municipi, 
durant aquests quatre han s’han tocat molts temes, 
urbanístics, demogràfics, esportius, culturals, etc.. i tot no 
haver estat en l’equip de govern, marxo molt orgullós per 
haver aportat aquest petit gra de sorra. També unes paraules 
de record per l’amic i company Pepe Martínez. I per acabar 
donar un impuls als que entren nous, i voldria afegir que cal 
que es continuï aquesta tasca amb el màxim respecte polític. 
Gràcies a tothom. 
A continuació la Sra. Rai Serra pel grup de convergència i 
unió, agraeix al partit de convergència per la bona acollida 
que ha tingut, també als companys de partit i als companys de 



consistori també per la bona acceptació i també a la gent del 
poble pel recolzament que ha tingut en tot moment.  Gràcies. 
Seguint l’ordre el Sr. Frances Soto,  per CiU comença la seva 
intervenció donant les gràcies pels quatre anys passats junts, 
gràcies pel bon clima que hi ha hagut i pel bon equip que hem 
format entre tots, té unes paraules d’agraïment pels membres 
de la Policia local i pels de la Guardia Civil, i finalment 
felicitar a tots els regidors i regidores que entren de nou 
que, estic convençut que faran una bona feina pel nostre 
poble. Gràcies. 
Tot seguit el Sr. Claudi Puigfel pel partit socialista, 
esmenta un fragment d’un poema de Salvador Espriu on parla de 
la veritat i diu: “que és aquell esglai que es porta tant sols 
en el silenci i que ningú és capaç de trobar-la”, 
personalment, jo estic molt content del que he fet i del que 
hem fet, i conceptualment hem fet una bona tasca, hem 
convertit el poble de Castellar al que serà una futura ciutat. 
Ha iniciat una participació ciutadana en tots els temes que 
s’han tocat, no s’ha pres ni una sola determinació que no s’hi 
hagi pogut participar. Per acabar dona les gràcies a tots els 
companys presents i als que no han pogut assistir: 
Intervé el Sr. Josep Aldomà per CiU dient que, està content 
d’aquesta legislatura, d’haver aportat junts una feina per 
intentar millorar tots els serveis i tota la tasca que fa 
l’Ajuntament. He intentar fer una tasca de caràcter no 
polític, sinó de servei públic que penso que és l’àmbit 
municipal. Voldria agrair a tot el personal de l’Ajuntament, 
ja que per raó de la tasca que m’ha tocat, he hagut de 
mantenir-hi una relació, i s’hi alguna cosa ha quedat penjada, 
demana disculpés. Per mi ha estat una legislatura molt intensa 
i també molt enriquidora. Gràcies a tothom. 
Continua el Sr. Josep Rodés  per IC, donant les gràcies per la 
paciència que tots han tingut, i també  per totes les coses 
que he après amb vosaltres i manifestant que restarà al servei 
del poble.  
El Sr. Enric Falgueres,   pel PSC, comença donant les gràcies 
als treballadors de l’Ajuntament pel suport i l’ajut que ha 
tingut, desitja molta sort al nou consistori, els que avui 
marxem hem fet moltes coses, però no totes les que volíem. 
Finalment agraeix a tots els regidors per totes les estones 
bones passades. 
Intervé  
A continuació intervé la Sra. Dolors Ustrell  fent una breu 
historia dels 8 anys que ha passat en el consistori, i alhora 
també té un record per totes les àrees en les que ha 
treballat, destacar també, la bona entesa i la bona 
col·laboració de treball que ha estat una constant i això ha 
afavorit el poder dir avui que ha estat satisfactori el temps 
de treball en conjunt. Per acabar vull destacar l’orgull 
d’haver pogut formar part d’aquest Consistori i agrair a tots 



la col·laboració que hem tingut, i a tots la vostra 
assistència. Gràcies.           
Finalment la Sra. Pilar Llaquet  pel PSC, comença dient que fa 
14 anys que es regidora d’aquest Ajuntament, la tasca que he 
portat a terme a tingut moments difícils, moments més fàcils, 
moments agraïts, ingrats, moments alegres i tristos, moments 
conflictius i d’entesa, moments seriosos i d’humor, també, 
moments de satisfaccions i de disgustos, etc.. tan sols deixar 
constància perquè es vegi que els sentiments  que 
s’experimenten no són diferents a quan es desenvolupen en més 
o menys encerts. Durant aquest temps he tingut l’oportunitat 
de conèixer més les coses positives i també els problemes de 
Castellar i de la seva gent, i des del meu lloc he contribuït 
a millorar-ho, al menys aquesta intenció s’ha tingut.  
Continua la seva exposició tenint un agraïment per tots els 
que l’han ajudat. 
Un aspecte a destacar, com a cosa curiosa, és que l’any 89, el 
meu primer any com a regidora, era la única dona regidora, i 
en la següent legislatura també, fins l’any 1995 no es va 
estabilitzar la presència de les dones com a representants del 
poble en el nostre consistori, d’una es va passar a cinc, en 
l’any 1999 de cinc a sis  i en la corporació que es 
constituirà dissabte ja en seran 7; per això cal encoratjar i 
animar perquè en un futur no llunyà puguem tenir un consistori 
amb majoria de dones. Per acabar repassa les fites assolides i 
diu que la feina feta pels regidors és una feina que quedarà,  
és una feina feta al servei del poble, i acabo encoratjant  
als nous regidors i desitjant-los-hi tota mena d’encerts. 
Gràcies. 
 
A continuació l’Alcalde, destaca que com ja ha estat habitual 
en altres ocasions, que és bo reconèixer la tasca portada a 
terme pels Regidors més antics i en mostra d’aquest 
reconeixement s’ofereix als regidors amb més de vuit anys 
d’antiguitat,  l’insigne d’or amb l’escut municipal. Els 
electes que enguany se’ls fa entrega de la medalla són: 
 

- Josep Rodés Girona 
- Francesc Deu Trullas 
- Enric Falgueras Rabaseda 
- Rosa Massot Casadevall 
- M. Dolors Ustrell Boada 
- Gemma Perich Vidal  

 
El nombrós públic assistent ovaciona l’entrega de les 
medalles. 
 
Acaba l’acte l’Alcalde dient que totes les paraules 
d’agraïments i de col·laboració, són compartides per aquesta 
Alcaldia. 



 
 

Essent un quart de deu del vespre, s’aixeca la sessió de 
la qual per a constància general es recull en el Llibre 
d’Actes, que signa com a fedatari d’aquests acords el 
Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 


